



HSBC Wealth Winter Offer Terms and Conditions

1st November 2024 – 15th December 2024 (Both dates inclusive)

<p>When do these Offer Terms and Conditions apply?</p>	<ul style="list-style-type: none">➤ HSBC Bank Middle East Limited - UAE Branch (“we” or “us” or “HSBC”) has launched an Offer (the “Offer”) for eligible customers (“you”) in relation to refund on transaction fees on your investment transactions for mutual funds, fixed income products, equities, exchange traded funds through our HSBC WorldTrader platform from 1st November 2024 to 15th December 2024 (both dates inclusive, the “Offer Period”).➤ These terms and conditions (“Offer Terms and Conditions”) apply in respect to the Offer, during the Offer Period and set out the conditions and Eligibility Criteria (as set out below) that must be met.➤ These Offer Terms and Conditions apply to you so far as the applicable laws and regulations permit, please read them carefully.
<p>What is the eligibility criteria to participate in the Offer?</p>	<ul style="list-style-type: none">➤ You must be an existing banking customer of HSBC UAE with no investment products held through HSBC UAE and you have received an email or other communication from us introducing the Offer.➤ You must be eligible to open a new investment account with Interactive Brokers (UK) Limited through us (if you do not have one already); our internal policies and investment account opening criteria applicable at the time of the Offer Period must be met.➤ We have charged you a standard transaction fee for each investment product transaction you have carried out during the Offer Period, whether as a lump sum investment or part of a regular investment plan (including buy transactions for mutual funds or fixed income products; and buy or sell transactions for equities or exchange traded funds) (the “Investment Transactions”) and you have not received any discount on such fee payment(s).➤ You have not participated in any other offer or received any form of cashback, discount or similar benefit for the same Investment Transaction(s) via other offers from HSBC UAE.
<p>What is the Offer and related terms and conditions?</p>	<p><u>The Offer:</u></p> <p>Within the Offer Period:</p> <ol style="list-style-type: none">1. We will refund back to your HSBC UAE bank account 50% of all paid transaction fees on the Investment Transactions (excluding UAE applicable Value Added Tax) charged to you during the Offer Period up to a maximum refund of USD 10,000.2. All Investment Transactions must be placed and fully executed within the Offer period. <p><u>What is not included in the Offer:</u></p> <p>The following items are not in the scope of the Offer:</p> <ol style="list-style-type: none">1. 5% UAE Value Added Tax applied to the transaction fees.

	<ol style="list-style-type: none"> 2. You will also be charged any applicable third-party fees and charges, exchange market fees and stamp duties or taxes. 3. Any other applicable fees and charges such as ongoing fees and charges relating to your mutual fund holdings. 4. Your transactions carried out through us, which are not an Investment Transaction.
<p>When and how will I receive the Offer?</p>	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Provided you have met the Eligibility Criteria the refund on your paid transaction fees on the Investment Transactions (subject to a maximum of USD 10,000 or equivalent in other currencies) will be credited to your HSBC UAE bank account(s) within 90 days after the end of the Offer Period. ➤ Your refund will be paid in the currency in which the transaction fee was charged. If you do not have a bank account with us in that currency, we will credit the refund amount to your AED bank account using our prevailing exchange rate for the currency conversion to AED.
<p>Do any other Terms and Conditions apply to me?</p>	<p>YES.</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ As a customer of HSBC UAE your general banking relationship with us will be governed by our HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE) as well as the General Terms and Conditions for Investment and Insurance Products and HSBC WorldTrader Online Trading Platform Services. They can be found on our website at www.hsbc.ae. Please ensure you have read and understood them. ➤ Please refer to our HSBC WorldTrader Schedule of Services and Tariffs (available on our website at www.hsbc.ae) for more details.
<p>What else do I need to know about the Offer?</p>	<ul style="list-style-type: none"> ➤ HSBC Staff are eligible for the Offer. ➤ We reserve the right at our discretion to amend these Offer Terms and Conditions or end the Offer at any time before 15th December 2024 by notice on our website at www.hsbc.ae. ➤ HSBC reserves the sole right to decide on whether you are eligible for this Offer or not. ➤ Participating in this Offer does not grant entrants the right to use HSBC's name, logo or images from or relating to the Offer without HSBC's explicit written approval. Participants in this Offer may not make any public comment (including via social media) regarding any aspect of this Offer without HSBC's prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on the HSBC at HSBC's discretion not to apply the Offer or to claw-back the Offer from the participant concerned without prior notice. ➤ We will not be liable (to the extent permitted by law and regulation) for any loss or damage arising out of organizing, holding or extending this Offer. This clause does not seek to exclude the liability of HSBC for (a) death or personal injury caused by their negligence, (b) fraud or fraudulent misrepresentation, and/or (c) any other matter for which it would be unlawful for them to exclude or attempt to exclude their liability. ➤ These Offer Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal laws of the United Arab Emirates, and in particular by the laws of the Emirate of Dubai. All disputes relating to these Offer Terms and Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the non-DIFC courts of Dubai, United Arab Emirates.

© Copyright HSBC Bank Middle East Limited 2024 ALL RIGHTS RESERVED. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system, or transmitted, on any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Middle East Limited.

Issued by HSBC Bank Middle East Limited U.A.E Branch, PO Box 66, Dubai, U.A.E. (HBME) Regulated by the Central Bank of the U.A.E and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority. In respect of certain financial services and activities offered by HBME, it is regulated by the Securities and Commodities Authority in the UAE under license number 602004. CRN [TC102124] Expiry Date [31/12/2024]

شروط وأحكام عرض HSBC للشتاء (HSBC Winter Offer)

1 نوفمبر 2024 – 15 ديسمبر 2024 (شاملاً كلا التاريخين)

<p>➤ أطلق بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود - فرع الإمارات العربية المتحدة ("نحن" أو "نا" أو "HSBC") عرضاً ("العرض") للعملاء المؤهلين ("أنت") يتعلق باسترداد رسوم المعاملات على المعاملات الاستثمارية الخاصة بك لصناديق الاستثمار المشتركة ومنتجات الدخل الثابت والأسهم وصناديق الاستثمار القابلة للتداول من خلال منصة HSBC WorldTrader الخاصة بنا من 1 نوفمبر 2024 حتى 15 ديسمبر 2024 (يشاملاً كلا التاريخين، "فترة العرض").</p> <p>➤ تنطبق هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام العرض") فيما يتعلق بالعرض، خلال فترة العرض وتحدد الشروط ومعايير الأهلية (كما هي موضحة أدناه) التي يجب استيفاؤها.</p> <p>➤ تنطبق هذه الشروط والأحكام الخاصة بالعرض عليك بقدر ما تسمح به القوانين واللوائح التنظيمية المعمول بها، لذا يرجى قراءتها بعناية.</p>	<p>متى تطبق شروط وأحكام هذا العرض؟</p>
<p>➤ يجب أن تكون من العملاء الحاليين لدى بنك HSBC الإمارات العربية المتحدة وألا يكون لديك أي منتجات استثمارية من خلال HSBC الإمارات العربية المتحدة وأن تكون قد تلقيت بريداً إلكترونياً أو أي اتصال آخر منا بشأن تقديم العرض.</p> <p>➤ يجب أن تكون مستوفياً لمعايير الأهلية المطلوبة لفتح حساب استثماري جديد لدى Interactive Brokers (UK) Limited من خلالنا (في حال لم يكن لديك حساب بالفعل)؛ ويجب استيفاء متطلبات لوائحنا الداخلية والمعايير الخاصة بفتح الحساب الاستثماري المعمول بها خلال فترة العرض.</p> <p>➤ أن نكون قد فرضنا عليك رسوم معاملة قياسية لكل معاملة منتج استثماري قمت بها خلال فترة العرض، سواءً كاستثمار بمبلغ مقطوع أو كجزء من خطة استثمار منتظمة (بما في ذلك معاملات الشراء لصناديق الاستثمار المشتركة أو منتجات الدخل الثابت؛ ومعاملات الشراء أو البيع للأسهم أو صناديق الاستثمار القابلة للتداول) (المشار إليها بـ "معاملات الاستثمار") ولم تتلق أي خصم على مدفوعات هذه الرسوم.</p> <p>➤ لم تشارك في أي عرض آخر أو تتلق أي شكل من أشكال الاسترداد النقدي أو الخصم أو فائدة مماثلة لنفس المعاملة الاستثمارية (المعاملات الاستثمارية) من خلال عروض أخرى مقدمة من بنك HSBC الإمارات العربية المتحدة.</p>	<p>ما هي معايير الأهلية المطلوبة للمشاركة في العرض؟</p>

<p style="text-align: right;">العرض:</p> <p style="text-align: center;">خلال فترة العرض:</p> <p>1- سنعيد إلى حسابك المصرفي لدى بنك HSBC الإمارات العربية المتحدة نسبة 50% من جميع رسوم المعاملات المدفوعة على معاملات الاستثمار (باستثناء ضريبة القيمة المضافة المطبقة في الإمارات العربية المتحدة) التي تم فرضها عليك خلال فترة العرض بحد أقصى للاسترداد قدره 10000 دولار أمريكي.</p> <p>2- يجب قيد جميع معاملات الاستثمار وتنفيذها بالكامل خلال فترة العرض.</p> <p style="text-align: right;">ما لا يشمل العرض:</p> <p>لا تعتبر العناصر التالية ضمن نطاق العرض:</p> <p>1- ضريبة القيمة المضافة المطبقة في الإمارات العربية المتحدة بنسبة 5% على رسوم المعاملات.</p> <p>2- سيتم أيضاً فرض أي رسوم ومصاريف سارية على الأطراف الثالثة، ورسوم السوق المالية ورسوم التعرف أو الضرائب.</p> <p>3- أي رسوم ومصاريف أخرى سارية مثل الرسوم والمصاريف الجارية المتعلقة بأصولك في صناديق الاستثمار المشتركة.</p> <p>4- معاملاتك التي أجريتها من خلالنا، والتي لا تعتبر معاملات استثمارية.</p>	<p>ما هو العرض وما هي الشروط والأحكام المتعلقة به؟</p>
<p>➤ إذا كنت قد استوفيت معايير الأهلية المحددة، فسيتم إيداع المبلغ المسترد على رسوم المعاملات المدفوعة على معاملات الاستثمار (بحد أقصى قدره 10000 دولار أمريكي أو ما يعادله بالمعاملات الأخرى) في حسابك المصرفي لدى بنك HSBC الإمارات العربية المتحدة خلال مدة 90 يوماً من انتهاء فترة العرض.</p> <p>➤ سيتم دفع المبلغ المسترد بالعملة التي تم بها فرض رسوم المعاملة. وإذا لم يكن لديك حساب مصرفي لدينا بهذه العملة، فسنقوم بإيداع المبلغ المسترد في حسابك المصرفي بالدرهم الإماراتي باستخدام سعر الصرف السائد لدينا لتحويل العملة إلى الدرهم الإماراتي.</p>	<p>متى وكيف سأحصل على العرض؟</p>

<p>نعم.</p> <p>➤ بصفتك كعميل لدى بنك HSBC الإمارات العربية المتحدة، فإن علاقتك المصرفية العامة معنا ستخضع لشروط وأحكام الخدمات المصرفية الشخصية العامة لدى بنك HSBC (الإمارات العربية المتحدة) بالإضافة إلى الشروط والأحكام الخاصة بمنتجات الاستثمار والتأمين وخدمات منصة HSBC WorldTrader للتداول عبر الإنترنت. ويمكن الاطلاع عليها على موقعنا الإلكتروني www.hsbc.ae. لذا يرجى التأكد من قراءتها وفهمها.</p> <p>➤ يرجى العودة إلى جدول رسوم الخدمات والتعريفات الخاصة بمنصة HSBC WorldTrader (المتوفر على موقعنا الإلكتروني www.hsbc.ae للمزيد من التفاصيل).</p>	<p>هل تنطبق عليّ أي شروط وأحكام أخرى؟</p>
<p>➤ يحق لموظفي بنك HSBC المشاركة في هذا العرض.</p> <p>➤ نحفظ بالحق وفقاً لتقديرنا في تعديل هذه الشروط والأحكام الخاصة بالعرض أو إنهاء العرض في أي وقت قبل 15 ديسمبر 2024 عن طريق الإشعار على موقعنا الإلكتروني على www.hsbc.ae.</p> <p>➤ يحتفظ HSBC بالحق المطلق في اتخاذ القرار بشأن ما إذا كنت مؤهلاً للمشاركة في هذا العرض أم لا.</p> <p>◀ لا تمنح المشاركة في هذا العرض الترويجي المشاركين الحق في استخدام اسم HSBC أو شعاره أو صورته من العرض الترويجي أو المتعلقة بها دون موافقة خطية صريحة من HSBC. كما لا يجوز للمشاركين في هذا العرض الترويجي القيام بنشر أي تعليق (بما في ذلك عن طريق وسائل التواصل الاجتماعي) بشأن العرض أو جانب آخر من هذا العرض الترويجي دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من HSBC وأي انتهاك لهذا الشرط يمنح HSBC الحق وفقاً لتقديره بعدم منح أو سحب العرض من المشارك المعني بشكل فوري ودون أي إشعار.</p> <p>➤ لن نكون مسؤولين (إلى الحد الذي يسمح به القانون واللوائح التنظيمية) عن أي خسارة أو ضرر قد ينتج عن تنظيم أو إجراء أو تمديد هذا العرض. ولا يسعى هذا البند إلى استبعاد مسؤولية HSBC عن (أ) الوفاة أو الإصابة الشخصية الناجمة عن الإهمال من جانب البنك، (ب) الاحتيال أو التزوير الاحتيالي، و/أو (ج) أي مسألة أخرى يكون من غير القانوني لهم استبعاد مسؤوليته عنها أو محاولة استبعادها.</p> <p>➤ تخضع شروط وأحكام هذا العرض من جميع النواحي للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وخاصة قوانين إمارة دبي. كما تخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط وأحكام هذا العرض للاختصاص الحصري للمحاكم غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي في دبي، الإمارات العربية المتحدة.</p>	<p>ما الذي يجب أن أعرفه أيضاً عن العرض الترويجي؟</p>

© حقوق النشر، بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود 2024. جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز إعادة إنتاج أي جزء من هذا المنشور أو تخزينه في أي نظام استرجاع أو نقله بأي شكل أو وسيلة، سواءً كانت إلكترونية أو ميكانيكية أو بالتصوير أو التسجيل أو غير ذلك، دون الحصول على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود.

صادر عن بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود، فرع الإمارات العربية المتحدة، ص. ب. 66، دبي، الإمارات العربية المتحدة، الخاضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة وإلى التنظيم الرئيسي من قبل سلطة دبي للخدمات المالية. وفيما يتعلق ببعض الخدمات والأنشطة المالية التي يقدمها بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود، فهو خاضع لرقابة هيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات العربية المتحدة بموجب الترخيص رقم 602004. [TC102124] CRN تاريخ انتهاء السريان [2024/12/31]